
DORPSRAADCAFE MEER 2020 - DRAAIBOEK 
 

Agenda 
1. Stand van zaken prioriteiten dorpsraad 

• De Kloostersite 
•  Lokaal Dienstencentrum in de parochiezaal 
•  Trage wegen 
• Vrachtwagenluwe zone 

 2. Heraanleg N146 (John Lijsenstraat)  
    Toelichting door Agentschap voor Wegen en Verkeer 
             
  pauze 

3.  Voorstelling van enkele verenigingen  
4.  Hoe werkt het meldingsformulier? 
5. Vragenronde: bespreking van de schriftelijke vragen 

 

1. WAT IS ER HET AFGELOPEN JAAR GEBEURD? (DRM+Mark) 
 

De voorzitter en burgemeester Marc van Aperen lopen samen doorheen de 
foto’s over een aantal realisaties het afgelopen jaar. 

- Meer een mooier dorp  

- Lourdesgrot wordt hersteld 
Marc Van Aperen: De opdracht voor de restauratie van de Lourdesgrot op het kerkhof 
van Meer is gegund aan de firma ASP Gevels uit Loenhout. De plaatsing van de 
stellingen is voorzien voor de week van 16 maart. De restauratiewerkzaamheden 
zullen in de daaropvolgende weken gebeuren.   
 

- Marc licht de nieuwe formule van het kerstbudget toe.  
- Nieuwe vredesboomactie 
- Doortrekken van het voetpad aan de Meerleseweg wordt bekeken  

Marc Van Aperen: Het doortrekken van het voetpad tot aan de kruising met Meerdorp 
is opgenomen op de prioriteitenlijst van de dienst stadsprojecten. Deze prioriteitenlijst 
wordt vanaf deze week besproken met het stadsbestuur. Dan zal beslist worden 
welke projecten op deze prioriteitenlijst wel of niet zullen uitgevoerd worden, 
afhankelijk van het beschikbare budget en de beschikbare mankracht.  Het 
aanbestedingsdossier voor de voetpaden wordt op de gemeenteraad van maart 
besproken.  

- Brouwerijsite-Kloostersite-Veilingsite zijn volop in beweging  
- Er wordt nog altijd goed kermis gevierd 



- Er is een nieuwe dorpsraad. Verschillende verenigingen zijn erin 
vertegenwoordigd.  

- En we hebben een eigen facebook-pagina. Jullie hebben ons toch zeker al 
geliked?  

2. De prioriteiten van de dorpsraad:  
We laten diegene aan het woord die het meest over de prioriteit kan vertellen. De betrokkenen komen 
aan de gesprekstafel zitten.  
 

2.1. Hoe staat het met het kloosterproject?   (toelichting door Jef van Bladel) 

- Algemene toelichting door Marc Van Aperen 
- Toelichting bij LDC door Roger Van Aperen 

Zijn er vragen over dit onderwerp uit de zaal? 
 

2.2. Hoe kunnen de verenigingen in de toekomst gebruik maken van de 
parochiezaal? (Arnold Wittenberg) 

 
Zijn er vragen over dit onderwerp uit de zaal? 

 

2.3. Kan er een trage wegverbinding gemaakt worden tussen de twee nieuwe 
woonwijken? (Marc Van Aperen) 

 
Zijn er vragen over dit onderwerp uit de zaal? 

 

2.4. Hoe zit het met de vrachtwagenluwe zone?  
(Marc Van Aperen)  

 
Zijn er vragen over dit onderwerp uit de zaal? 

 

3. Heraanleg van de John Lijsenstraat 

(toelichting door agentschap wegen en verkeer) 
 

Na deze toelichting wordt door de voorzitter verteld dat eventuele vragen over deze 

heraanleg kunnen worden gesteld aan de vertegenwoordigers van AWV, die hiervoor 

speciaal tijdens de pauze zullen blijven zitten aan een tafeltje.  

 

 

4. PAUZE 
  



5. VERENIGINGEN AAN HET WOORD (DR-Luc van Bladel) 
We zetten een kort gesprek op met de mensen van de verenigingen die rond de tafel zitten. Enkele 
bestuursleden van de dorpsraad zijn de interviewers.  
 
In de dorpsraad zitten verenigingen samen. Sommigen zijn heel actief geweest we vragen het aan 
enkelen: 

 

- Chiro zijn jullie tevreden met jullie nieuwe lokaal? Hadden jullie iets 
speciaal te vieren afgelopen jaar? Hoe oud zijn jullie geworden? (Hilde 
kun jij dit afstemmen wie dat kan doen?) 

- KWB, Hoe oud zijn jullie? Hoe was de dorpskwis? Wie was de winnaar? 
Komt er weer Meerfeest en een kerstmarkt dit jaar ? Reclame maken 
voor wandeling.  (Herman Vriends) 

- Ferm, een nieuwe vereniging? Hoe zit dat? Jullie zijn de jongste?  
(Agnes Adams) 

- En de Brassband gaan iets vieren. Jos kunt gij dat eens uitleggen. Het 
publiek is aan het veranderen. (Jan van Dun) 

- We gaan verder op zoek naar den oudste. Ik zie daar St Joris zitten? 
(Jan Rombouts) 

- Marktcomité hoe was Meermarkt? Komt er weer Meermarkt dit jaar? 
Wat verwachten jullie van de kloosterwerkzaamheden? Markcomitee 
(Jan van Dun?) 

- Landelijke Gilde, hoe oud zijn jullie eigenlijk? Hoe was de boerenmarkt? 
Welk jubileum zit eraan te komen?  (Jan van dun) 

- Ouderraad waar zitten jullie mee? Wat vinden jullie van de 
schoolstraat? Hebben jullie al overstekers gevonden ? (Lies Adriaensen)  

Facebookverantwoordelijke, hoeveel likes hebben we al?  (Monique de 
Wolf) 

 

 

6. Vragen aan het schepencollege (DRM) 
6.1. Vragen die DR aan het stadsbestuur stelt.  

Deze vragen vindt DR belangrijk, zijn al vaker ter sprake gekomen.  
De betroffen personen nemen plaats aan de gesprekstafel. DR voorzitter stelt de vragen. Zo mogelijk 
worden de onderwerpen met slides ondersteund (Guy). 

• Hoe werkt het meldingsformulier online? Kan dit gedemonstreerd worden?  

Guy Muësen 
• Wat wordt de toekomst van de Meerse Postschool?  

Jos Martens Als de bibliotheek verhuist naar de vernieuwde parochiezaal, moeten we een 

beslissing nemen over wat we met dit gebouw gaan doen. Op dit moment zijn er nog geen 
concrete plannen. Wellicht is het aangewezen dit gebouw te verkopen. We zullen ons daar 
grondig over beraden en de dorpsraad ook over onze plannen informeren. 

• Is een smiley mogelijk bij het binnenrijden van het dorp? (we zien 4 

mogelijke plaatsen)  

Marc Van Aperen: We hebben beslist om voor het grondgebied van Hoogstraten 11 



smileyborden aan te kopen en te plaatsen bij het inrijden van de bebouwde kom. In 
Meer komen er twee bij het inrijden van de dorpskern:  John Lijsenstraat en 
Meerseweg; Voor Meerle en Meersel-Dreef komen er ook twee en in Minderhout één 
(aan de Meerseweg bij het inrijden van de dorpskern van Minderhout). Voor 
Hoogstraten zijn er vier voorzien, vooral in de schoolomgeving, ook belangrijk voor 
inwoners van Meer. We voorzien het bord ‘Ledlite Isis 120 smiley’ met de optie ‘bi 
color’ omdat deze de toegelaten snelheid in groen goed laat zien, terwijl het bord 
rood kleurt bij overdreven snelheid. Dat is voor de bestuurder duidelijker dan wanneer 
het bord de snelheid in geel laat zien. Deze borden zijn een vaste opstelling en 
worden gevoed door een zonnepaneel. 

• Kan een bankje en een vredesboom in de open plek in de Donkakker? In 

Meerdorp?  
Marc Van Aperen: Dit is een goede gelegenheid om toe te lichten op welke manier je als 
bewoner via de dorpsraad een kwestie onder de aandacht van het stadsbestuur kan brengen. 
Er is namelijk in het reglement van de dorpsraden een procedure voorzien waarbij de 
dorpsraad een advies aan het stadsbestuur kan uitbrengen, waar het stadsbestuur zich over 

moet uitspreken binnen zes weken. Dit is de tekst van het reglement: De dorpsraden 
hebben daarnaast de mogelijkheid om op eigen initiatief een advies uit te brengen 
aan het stadsbestuur indien ze vinden dat het belang van de lokale gemeenschap dit 
vereist. 

 

o Kan de open plek in de Donkakker aangeplant worden?  
Jos Martens 

• Kan de mestverwerking in de John Lijssenstraat (Binergy) definitief naar 
af?  Blijft het zwaar verkeer uit de dorpskom?  

Marc Van Aperen 
• Het voetpad aan de vroegere SPAR is te smal en vaak dichtgeparkeerd 

(foto). Kan dit niet opgelost worden met een parkeervak minder?  

Michel Jansen (in plaats van parkeervak op te offeren kan beter 
onderzocht worden of het mogelijk is om politiereglement te maken dat 

parkeren van bestelwagens en vrachtwagens verbiedt). 



 

• Is er een masterplan voor de Mosten. Is het de bedoeling dat er een komt?  
Arnold Wittenberg 

• Kan het aankondigingsbord voor verenigingen, bij de politie, beter zichtbaar 
gemaakt worden? 
Arnold Wittenberg 

 

• Kan er een zebrapad aan de Meerseweg, ter hoogte van de Chiro?  
Marc van Aperen (In het verleden is dit beantwoord door te zeggen dat dit 
een weg is van AWV en dat die dat geweigerd hebben omdat dit zebrapad te 
dicht zou liggen bij de bocht en dus gevaarlijk zijn. Ook zou dit nieuwe 
zebrapad te dicht liggen bij de oversteek aan de krantenwinkel. 

 

 

6.2. Recente vragen die aan het schepencollege werden overgemaakt. 
 

 



Vragen die recent binnengekomen zijn vooraf of op een andere manier. Het schepencollege heeft 
deze vragen kunnen voorbereiden en geeft toelichting in de vergadering.  
 

• Oproep tot hulp bij overstekers van de ouderraad. En fietsstraat tot voor de 
schoolpoort.  
Faye Van Impe 

• De kerk binnenin is aan restauratie toe.  
Marc Van Aperen: Er is geen restauratiedossier voor de kerk van Meer. Er is wel een 

dossier lopende omtrent de keuring en eventuele verzwaring van de elektriciteitsinstallatie.  

• Vraag om 30 per uur in de dorpskom 
Marc Van Aperen  (dit is een weg van AWV en de stad kan daar niet op eigen houtje 
snelheidsbeperkingen invoeren) Ook hier moeten we het nieuwe reglement inzake 
de dorpsraden eens goed uitleggen. We hebben namelijk met de dorpsraden 
afgesproken dat hun werking niet in conflict zal komen met de werking van de 
andere adviesraden. In het reglement staat:  Indien er voor de betreffende materie 
een apart erkende adviesraad actief is, waarin de dorpsraad is vertegenwoordigd, zal 
het advies van de dorpsraad via deze adviesraad ter kennis van het stadsbestuur 
gebracht worden. Dat wil dus zeggen dat vragen om maatregelen inzake mobiliteit 
best via de Verkeersraad passeren. Als de dorpsraad zo’n vraag ondersteunt, kan de 
vertegenwoordiger van de dorpsraad dit aankaarten op de verkeersraad en kan 
daarna het stadsbestuur op vraag van de verkeersraad een besluit nemen. 

• Vraag om trajectcontroles op de Meerleseweg en de Meerseweg. De 
vragensteller vindt ook snelheidscontroles op de John Lijsenstraat nodig.  
Vraag voor de politie 

 

7. CAFE 
De mensen kunnen nog iets drinken en zijn vrij om gelijk wie aan te spreken. Hopelijk stappen zij op 
het schepencollege af. Als zij vinden dat hun punt moet meegenomen worden kunnen ze een briefje 
invullen.  
 
Spreek de mensen van het stadsbestuur zelf aan. Maak er gebruik van. Vul nog briefjes in als je een 

punt wilt aankaarten.  

 
 
__________________________________________________________________________________ 
 
 


